

REFERAT - Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 12/01-2026 kl 18:30

Lokation: NS Klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Mads Wibling Hansen (suppleant)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Jørgen Ørris (suppleant)
- Jens Milters (kasserer)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
-

Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
 - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. Per taler med Mogens om havnekursus - gentages
Kurt tager fat i Gert omkring poleringskursus - gentages
 - b. @Peter checker op med Hanne om at finde en weekend der kan laves lys - gentages
 - c. Opgavetavle til generelle klub-opgaver der skal hænge i mellemgangen - den skal bare hænges op. @Peter overbringer opgaven til torsdagsklub
 - d. Der skal laves en gruppe til seniorerne i klubmodul. @Jesper kan lave gruppen @Kurt kan vise Gunnar hvordan man skriver beskeder i app'en.
 - e. Nibe Avis foreningssider i 2026 ? Det fortsætter.
 - f. Nytårssoire. Det var godt.
 - g. @Peter snakker med Lis om bar og kaffe/kage til foredrag 5. feb. @Morten får koordineret med Lis.
 - h. @Jesper retter til i klubmodul og gør noget smart ift sejlarskole. Man behøver ikke være medlem, men vi giver et medlemsskab når man er meldt til. derfor skal prisen min være 2-300 højere så vi har til DS. Gentages
3. Nyt fra formanden
 - a. G.F.
 - i. hvem fortsætter
 - ii. Revisorer - @Jens checker om de kan genvælges
 - iii. Med spisning - spisning starter 18:30. Møde kl 19:00.
 - iv. Husk at finde ud af hvem der bestiller
 - b. Årshjul
 - i. Arbejdsdag: 25. april:
 - ii. Havnens dag: 22. august:
 1. Kan vi lave noget halløj for klubben (ungdom)
 - c. Venner har lavet om i depotet. Det er super.
 - d. g.F. i husejerne den 8 feb. --- er der nogen der går med ? Morten og Kurt

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

- e. phs rykker på tøj igen igen. @Peter gør det igen igen igen
- f. Fra havneforeningen:

Dvs. vi vil til generalforsamlingen vil foreslå følgende:

- 50 % rabat på en lejet bådplads i 2026 (Uanset størrelse) for nye sejlere i havnen
- Halvering af købsprisen for en brugsret, fastholdes fremadrettet.
- 10 % reduktion af lejepris for en bådplads i 2026

- Der indføres gebyr for pladsbytte - da vi har fået en del omkostninger hertil (450,-)
- Vi fastholder, at HF gerne vil give et duelighedsbevis til nye sejlere der enten køber eller lejer en bådplads af havnen

Ovenstående bliver vores koncept 2026 - det er især halvering af lejeprisen for nye sejlere det første år, som skal trække folk til truget.

Modtagelse af nye sejlere:

Skal vi have et januar / februar møde, hvor HF kommer med input til en "velkommen til Nibe havn folder"

Evt. samme info - har en særskilt side på NS hjemmeside og HF hjemmeside linker hertil?

Udløb i havnebassin:

Vi kunne i samme ombæring drøfte, hvordan vi holder gryden i kog hos de lokale politikere vedr. udløb i havnebassinet?

@Kurt og @Peter. gør klar til intromøde. Det er smart i marts.

Mentorordning - @Kurt laver et skriv om hvad vi har brug for.

4. Kasserer / Økonomi

5. Driftsudvalg

- a. Vi mangler både små og store standere. De skulle gerne være bestilt.
- b. Setup om fordeling af arbejde:
 - i. F.eks. kunne ungdoms stå for rib'er, voksen af pioneer. Måske en rib skulle parkeres i havnen.

6. Ungdomsudvalg

7. Sejladsudvalg

8. Sejlerskole

- a. @Kurt tager fat i Lars Bro og hører om hvornår der er eksamen, så vi kan få bestilt en sensor.
- b. @Kurt taget fat i Kim og får afklaret om han er på lb

9. PR / Kommunikation / Hjemmeside

- i. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider
 - 1. Vi søger gaster til fællesbådprojektet. Kontakt formanden for en uforpligtende snak.

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

ii. Nyhedsbrev

iii. Foredrag med Jørgen Frstrup - hvornår skal vi lave det ? 20 eller 27 marts

10. Evt

a. Næste møde 2. februar. Hvem sørger for mad ? Det gør Morten

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i referatet.

@Per taler med Mogens om havnekursus

Kurt tager fat i Gert omkring poleringskursus

@Peter checker op med Hanne om at finde en weekend der kan laves lys

Opgavetavle til generelle klub-opgaver der skal hænge i mellemgangen - den skal bare hænges op. @Peter overbringer opgaven til torsdagsklub

Der skal laves en gruppe til seniorerne i klubmodul. @Jesper kan lave gruppen @Kurt kan vise Gunnar hvordan man skriver beskeder i app'en.

@Morten får koordineret med Lis om sidste foredrag.

@Jesper retter til i klubmodul og gør noget smart ift sejlereksamen. Man behøver ikke være medlem, men vi giver et medlemsskab når man er meldt til. derfor skal prisen min være 2-300 højere så vi har til DS.

Revisorer - @Jens checker om de vil genvælges på generalforsamling

@Peter rykker for tøj igen igen igen

@Kurt tager fat i Lars Bro og hører om hvornår der er eksamen, så vi kan få bestilt en sensor.

@Kurt tager fat i Kim og får afklaret om han er på lb

Morten sørger for mad til næste gang